

## BULLETIN N° 2019-01

<b>TO:</b>	New Brunswick Fire Chiefs	<b>DEST. :</b>	Chefs des services d'incendie du N-B
<b>FROM:</b>	Michael Lewi, Acting Fire Marshal	<b>EXP. :</b>	Michael Lewis, Prévôt des incendies par Intérim
<b>COPIES :</b>	Provincial Fire Investigators, RCMP, and Municipal Police Force	<b>COPIES:</b>	Enquêteur provincial des incendies, La GRC et Services de police municipaux
<b>DATE:</b>	January 31, 2019	<b>DATE:</b>	Le 31 janvier 2019
<b>RE:</b>	<b>Requesting of a Provincial Fire Investigator (PFI) for Fire Investigations</b>	<b>RE:</b>	<b>Demande d'un Enquêteur provincial des incendies (EPI) pour les enquêtes sur les incendies</b>

We would like to remind you that Provincial Fire Investigators will carry out fire investigations in the following instances:

- Fire death
- Fire causing major injuries
- High dollar loss (\$500,000 or plus)
- Suspicious fire
- Government NB property
- As required by fire or police authorities

Due to the established on-call schedule, we ask that you refrain from calling a Provincial Fire Investigator directly. To get in contact with the PFI in your region, please contact the **Provincial Mobile Communication Center (PMCC)** at the following numbers:

(506) 453-7171  
1-866-942-9628

PMCC personnel will contact the PFI on-call who will immediately return your call.

Thank you for your continued cooperation and support in working to make New Brunswick a safe place to live.

Nous vous rappelons que les Enquêteur Provincial des Incendie effectueront des enquêtes dans les cas suivants :

- incendie causant la mort
- incendie causant des blessures graves
- incendie entraînant des pertes financières considérables (500 000 \$ ou plus)
- incendie suspect
- biens-fonds du gouvernement
- à la demande par les autorités des services d'incendie ou de la police

En raison de l'horaire d'appel établi, veuillez éviter d'appeler un EPI directement. Pour communiquer avec l'EPI dans votre région, veuillez appeler le **Centre de communication mobile provincial (CCMP)** aux numéros suivants :

(506) 453-7171  
1 866 942-9628

Le personnel du CCMP communiquera avec l'EPI de service, qui vous rappellera sans délai.

Je vous remercie de votre collaboration et de votre appui continu, qui nous aident à bâtir un Nouveau-Brunswick plus sûr.

